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Predstavitev problematike Kluba Strelišče 

Kulturno umetniško društvo Strelišče že več kot 30 let ustvarja na področju alternativne kulture s 

prirejanjem manjših koncertov, glasbenih in ustvarjalnih delavnic ter ostalih dogodkov. Je društvo, kjer se 

zbirajo mladi s podobnimi interesi in željo po ustvarjanju in ponujanju različnih aktivnosti in dogajanj 

širši javnosti. Skozi vsa ta leta se je zamenjalo že velik število članov, nekateri pa so tudi ostali zvesti 

društvu in še danes sodelujejo z manj izkušeno mladino. 

V vseh teh letih so se v prostorih Kluba Strelišče začele pojavljati določene težave. Največjo težavo 

predstavlja zamakanje in visoka vlaga v prostoru, še posebej v času dežja, kar nam otežuje organizacijo 

prireditev in škoduje vsej opremi, ki jo imamo v društvu. Na voljo pa imamo samo ta prostor, tako da 

shranjevanje opreme kje drugje ni mogoče in je tudi zelo nepraktično. Obljubljen nam je sicer bil 

prostor/pisarna v štalonih, kar pa je za nas skoraj neuporabno. Glede na vrsto našega delovanja so tej 

prostori tudi neprimerni. Nemogoče je organizirati glasbene delavnice v prostoru, ki je namenjen 

pisarniški dejavnosti.  

Člani kluba se zavzemamo za mladino v Brdih, alternativno sceno in sodelovanje med društvi. Člani 

delamo vsi prostovoljno, vključujemo mlade iz Brd v projekte in jim nudimo prostor, kjer se lahko 

družijo. Z organiziranjem umetnostnih in glasbenih delavnic, slikarskih razstav, filmskih večerov in 

ostalih prireditev spodbujamo alternativno sceno ter omogočamo mladini in ostalim izražanje na drugačen 

način (in možnost osebnega razvoja skozi umetnost). Čeprav društvo deluje predvsem na področju 

alternative, pa nismo omejeni zgolj na to. Vse prireditve, delavnice in večeri so namenjeni širši javnosti, 

zato je pa še toliko bolj nerazumljiva nezainteresiranost občine pri podpori takšnega društva. Najbolj se 

kaže v pomanjkanju želje pri pomoči razrešitve težave glede lastništva kluba in pri neupoštevanju članov, 

ki že 30 let vzdržujejo in z vsebinami ohranjajo ta prostor, ki ima tudi zgodovinski pomen. 

Poleg tega se člani društva tudi zavedamo splošne problematike mladine v Brdih in predvsem 

promblematike drog. Z občino smo tudi pripravljeni sodelovati v boju proti drogam. Prav zato je 

delovanje društev, kot je Klub Strelišče neprecenljivega pomena, saj mladim ponujamo dejavnosti, kjer 

lahko izražajo svoje občutke, uporabljajo domišljijo in kreativnost, ki jo imajo ter s tem čas porabljajo v 

pozitivne namene in ne razmišljajo o drogah in ostalih substancah, ki tako ali drugače zavirajo razvoj 

mladih in posledično celotne družbe.   

Ker s strani župana in občinske uprave do sedaj ni bilo pravega posluha, se obračamo na občinski svet v 

upanju, da boste občinski svetniki razumeli probleme, s katerimi se mladi v Brdih srečujemo ter nam z 

vašimi predlogi in predvsem z vašo modrostjo omogočili delovanje, ki smo si ga zastavili in je dosedaj 

bilo zelo uspešno, kot dokazuje tudi razpis Občine Brda za mladino, kjer smo od 12.000 € pridobili kar 

7.000 €. 
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